
    

SCHRIFTELIJKE  VRAAG – Vervolgvragen
Indieners: W.A. Wormgoor (PvdA), J.G. Bussink (D66), L. Morren (GroenLinks) 

Datum indiening vraag: 24 augustus 2020

Datum verzending antwoord:

Formulering:
In de raadsvergadering van 8 juli 2020 heeft wethouder Van Haaren bij de bespreking 
van de (later ingetrokken) motie M 20-16 toegezegd de raad te informeren over het 
proces om tot nieuwe inkoop van Jeugdhulp te komen in de Achterhoekse gemeenten 
vóórdat er besluitvorming zal plaatsvinden. De wethouder zegde ook toe dat voordat het 
proces in de markt wordt gezet besluitvorming in de raad van Berkelland zal 
plaatsvinden. 

Op 16 juli hebben de fracties van PvdA en D66 vragen gesteld over de aanbesteding. In 
de conceptbesluitenlijst Poho Sociaal van 9 juli 2020 staat het besluit om in het 
portefeuillehoudersoverleg van 27 augustus vast te stellen wat de uitgangspunten van de 
aanbesteding zijn en het spoorboekje vast te stellen. Daarnaast wordt in die vergadering 
de publicatiedatum van 23 september vastgesteld en wordt besloten over de 
ingangsdatum van nieuwe contracten en de publicatiedatum van de aanbesteding. Ten 
slotte wordt vermeld dat er een keuze gemaakt zal worden voor een scenario. In uw 
raadsbrief van 30 juli 2020 geeft u over het proces regionale inkoop aan dat het resultaat 
van gesprekken in de verschillende gemeentes over de inkoop eind augustus wordt 
voorgelegd in het portefeuillehoudersoverleg. 

Wij horen van verschillende zorgaanbieders dat het gesprek over de aanbesteding nog 
steeds niet transparant verloopt. Daarom hebben wij de volgende aanvullende vragen. 
 
Vraag: Klopt het dat de inhoudelijke besluiten over de planning inzake de 
aanbesteding op 27 augustus 2020 door het Poho zullen worden genomen en dat over 
de ingangsdatum van de aanbesteding op 17 september besloten zal worden? Zo ja, 
hoe gaat u de raad daarover informeren vóórdat die besluitvorming plaatsvindt? 

Antwoord: 

Vraag: Hoe verhoudt het proces om te komen tot nieuwe inkoop van jeugdhulp zich tot 
de toezegging van de wethouder dat de raad van Berkelland besluit voordat het proces 
in de markt wordt gezet? 

Antwoord: 

Vraag: In het tijdpad van marktconsultaties over de inkoop staan na 27 augustus nog 
verschillende bijeenkomsten gepland, onder andere de consultatie over integrale 
ambulante jeugdhulp, gezins- en woonvormen en hoogspecialistische jeugdzorg op 31 
augustus. Waarom besluit het Poho al over scenario’s als de zorgaanbieders nog 
geconsulteerd moeten worden? 

Antwoord: 

Vraag: De beknopte samenvatting ‘inhoudelijke terugkoppeling algemeen’ laat de 
resultaten van de marktverkenning zien. Verschillende zorgaanbieders hebben bij ons 
aangegeven dat zij vinden dat deze samenvatting geen recht doet aan hun inbreng via 
de enquête van Moventum. Wij vinden de informatie erg summier. Wilt u ons alle 
resultaten van de enquête toezenden? 
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Antwoord: 

Toelichting:
1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. 
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de griffie. 
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag. 


